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烤盤
Grill Pan

蓋
Lid

手柄隔熱墊
Heat-resistant Grips

型號 Model 

功率 Power 

電壓/頻率 Voltage/ Frequency

時間 Timer 

產品尺寸 Product Dimensions 

包裝尺寸 Packing Dimensions 

淨重 Net Weight 

總重 Gross Weight 

GIC-KD28T

2,800 W

220 - 240 V ~50 Hz

1 - 99 min

(H)58 x (W)481 x (D)241 mm

(H)315 x (W)550 x (D)205 mm

6.0 kg

6.7 kg

附送連蓋烤盤
Complimentary Grill Pan with Lid
德國寶座檯式雙頭電磁爐跟機配備48厘米特闊多功能連蓋烤盤，配

合左右雙爐頭令烤盤全區域發熱烹調，無論煎扒、煎羊架甚至原條煎

魚都無難度，輕鬆炮製4至8人份量百變煎烤美食，在家與三五知己

舉辦豐富燒烤派對，分享無窮滋味。

Compact Double Hob Induction Cooker comes with a 48cm Extra Wide Grill Pan 
that turns the two hobs into a full-surface cooktop that can cook lots of food 
simultaneously, perfect for both daily cooking or an indoor BBQ party!

自由配搭鍋具
Use With All Ferromagnetic Cookware
除跟機特闊烤盤之外，您亦可配合不銹鋼、合金、鑄鐵、琺瑯等各種

導磁的平底鍋具使用，簡單煮出百變美食；配備先進IH電磁加熱及智

能火力調控技術，能源直接傳遞至鍋具加熱，升溫快且熱量流失低，

而烹調時產生的油煙較少，廚房更舒適。

Use with the extra wide grill pan or your favorite stainless steel, alloy, cast iron and 
enamel cookware; advanced IH smart power control technology heats fast and 
saves energy, and keeps your kitchen cool and comfortable while you cook.

燒 烤 派 對
Indoor BBQ Party

溫 馨 晚 餐
Cozy Home Dining 

GIC-KD28T

座檯式雙頭電磁爐連烤盤
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座檯式電磁爐
Free-standing 

Induction Cooker
GIC-MS28T

可攜式電磁爐
Portable 

Induction Cooker
GIC-GS20P

座檯式電陶爐
Infrared Electric 
Ceramic Cooker

GID-RS22T

座檯式電陶爐
Infrared Electric 
Ceramic Cooker

GID-RS32T

座檯式電磁爐連烤盤
Compact Induction Cooker 

with Grill Pan
GIC-KS20T

座檯式電陶爐
Infrared Electric 
Ceramic Cooker

GID-AS28T

圖片只供參考。Images are for reference only.
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如

有出入，一概以中文版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated 
version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the 
Chinese version shall prevail.

附送烤盤
With Grill Pan

超強火力
Strong Power

2,800W

雙爐頭設計
Double Hob



Thoughtful Design
貼心設計

99分鐘定時
99 Minute Timer 

6cm超薄機身
6cm Slim Design

易潔微晶面板
Easy To Clean

多重安全保護
Safety Mechanism

連蓋烤盤採用易潔不黏塗層，煎烤時不黏底，有助減少用油，而且配備獨特「左平底、右坑紋」設計，右邊坑紋用於煎扒，能有效減少扒類油脂，更

可輕鬆煎出大廚級坑紋牛扒甚至網格紋牛扒；左邊平底用於煎烤蔬菜、小蕃茄等配菜，就算廚房新手都能炮製出如扒房般的完美牛扒。

Extra wide non-stick grill pan has ridges on the right for scoring that steak-house-style sear marks on your steak, and a flat frying pan on the left for cooking vegetables, fried rice or 
noodles. The non-stick coating means you can use less oil for healthy cooking, and makes the grill pan easy to clean.

獨特坑紋設計 炮製完美格紋牛扒
Ridged Grill Pan  Creates Perfect Diamond Sear Marks

煎烤、蒸煮、保溫 三大預設模式
Grill, Steam & Keep Warm
3 Preset Modes
特設煎烤、蒸煮及保溫三大模式，讓您可針對食材及鍋具，自由

挑選最合適的加熱方式進行烹調。使用煎烤模式配合連蓋烤盤煎

扒或燒烤，使用蒸煮模式配合各款煲具蒸海鮮、煲靚湯，或使用

保溫模式保持餸菜持久新鮮熱辣，完美一餐輕鬆搞掂。

Compact Double Hob Induction Cooker with Grill Pan is the only cooking appliance 
you will need to create the perfect dinner, covering all your cooking needs from 
grilling, steaming to keeping your food warm.

2,800W超強火力 爆炒至夠鑊氣
2,800 W Strong Power
Great For Quick Stir-Fry
左右雙爐頭火力平均分配2,800W火力，單邊使用時可達1,800W強

大火力，不但能媲美明火，溫度控制亦比一般燃氣煮食爐更準確

更穩定，在家都可簡單炒出鑊氣十足的大廚級佳餚。

2,800W equally shared by 2 hobs or 1,800W max on single hob, power is 
comparable to cooking with gas, but provides higher stability and more accurate 
temperature control than conventional gas cookers.

煎烤
Grill

蒸煮
Steam

保溫
Keep Warm

8段火力調校 真正文武雙全
8 Heat Levels
From Gentle Simmer To Fiery Frying
左右爐頭可獨立調控，簡單扭動旋鈕隨心調節８段火力，由100°C

至240°C靈活選擇，無論低功率「文火」慢燉老火靚湯，或高功率

「武火」進行猛火爆炒都能輕鬆駕馭，滿足所有烹飪需求。

The two hobs each have 8 heat levels and can be individually adjusted from 
100°C-240°C to satisfy all your cooking needs from the gentlest simmering to the 
fieriest stir-fry.

入得廚房出得廳堂
Slim & Stylish Design
Matches Any Modern Home Décor
機身採用輕巧纖薄設計，配備一個獨立13A插頭，一插即用。無

論在廚房烹調完美一餐，抑或與親朋好友在客廳舉辦至豐富的燒

烤派對、火鍋派對都極之方便，真正入得廚房出得廳堂。

Slim lightweight 13A plug-n-cook design is perfect for use both in the kitchen and 
right at the dinner table, convenient for daily simple home cooking and fancy home 
barbecue parties alike.
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煎 烤 兩 用
Grill & Fry 2-in-1




